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Dagsorden årsmøtet 05.03.2025. 
 
 

x- medlemmer til stede + x fra NJFF-Oppland. 
 

 
1. Konstituering av møtet, v/Svein-Harald Foss  
- Godkjenning av innkallingen, v/Svein-Harald Foss  
- Godkjenning av dagsorden, v/Svein-Harald Foss  
- Valg av ordstyrer, Lars Nilssveen foreslås av styret  
- Valg av sekretær, Erik Andreassen foreslås av styret  
- Valg av tellekorps, om nødvendig. v/Svein-Harald Foss 
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen. v/Svein-Harald Foss 
- Godkjenning av forretningsorden, se nedenfor. v/Lars Nilssveen  
 
 

2. Årsmelding/Beretninger fra siste kalenderår. v/Svein-Harald Foss + 
utvalgsledere som har bidratt i beretningen og er til stede. 

 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår. v/Rolf Anders Ensrud (+revisor) 
 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak. Ingen saker fra medlemmer.  
 
5. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden. Orientering om baner. 

v/Svein-Harald Foss 
 
 
6. Styrets forslag til årsplan/handlingsplan 2025 v/ Erik Andreassen.   

 Budsjett for 2025 v/ Rolf Anders Ensrud 
 
7. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for  

hovedmedlem skap. Høy sats er det vi har. Styret anbefaler at vi fortsetter 
med høy sats, pga nytt klubbhus og økte utgifter. v/Rolf Anders Ensrud 

 
8. Valg av styre i henhold til § 17.4-14 og pkt 10 og 11. v/Anders Larsen 
 
9. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov. 

Personer i utvalg velges ikke på årsmøtet, men styret vil allikevel informere om 
dagens utvalg og få innspill på flere aktive medlemmer i utvalgene v/Svein-
Harald Foss. 

 
10. Valg av valgkomite i henhold til § 17.4-15 på tre medlemmer v/Anders Larsen 
 
11. Valg av revisor(er) i henhold til §17.4-16 v/ Anders Larsen. 
 
12. Eventuell utnevning av æresmedlemmer og annen heder v/Svein-Harald Foss. 
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13.  Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtekts 

norm. Styret har ingen nye forslag, kun justering etter NJFF sitt 

landsmøte v/Erik Andreassen. 

 
14. Valg av representanter til regionlagets årsmøte. LJFF har plass for 4 

deltagere v/Erik Andreassen 

 

 

 

Sak 1  

FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTER I LJFF 

 

1.  Gjennomføring av årsmøtet 

 

1.1  Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med 

LJFFs vedtekter og denne forretningsorden. 

 

1.2  Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talerlisten til 

dirigenten og kan bare tale til årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende 

ordet.  

 

2.  Taletid 

 

2.1  Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for 

å presentere forslaget. 

 

2.2  For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to 

minutter for andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet 

mer enn tre ganger i samme sak. 

 

2.3  Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet 

beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

 

2.4  Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

 

3.  Behandling av forslag på årsmøtet 
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3.1  Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må 

meddele forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

 

3.2  Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

 

3.3  Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten 

trekkes uten at årsmøtet aksepterer dette. 

 

4. Stemmegivning 

 

4.1  Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  

Dirigenten skal klart angi hvilken sak det skal stemmes over. 

 

4.2  Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal 

avstemming skje ved å benytte skriftlig skjema.  

 

5.  Protokoll 

 

5.1  Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de 

årsmøtet har valgt til å føre protokoll. 

 

5.2  I protokollen innføres hvilke forslag som er fremmet, hvem som er 

forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

 

5.3  Protokollen skal publiseres på LJFF sin hjemmeside så snart den er godkjent.   
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Sak 2 

 

 

Årsberetning for Lillehammer Jeger- og 

fiskerforening 2024 
 

Styrets arbeid 

Styrets sammensetning og ansvarsområder 

LJFF’s styre har bestått av følgende medlemmer i 2024: 

Styreleder:        Svein-Harald Foss, Finans,  
Nestleder:                    Tore Semb, Jegerprøven, ungdomsaktiviteter, Burma skyteanlegg, introjakt 
Kasserer:                     Rolf Anders Ensrud, Korsåsen skyteanlegg, økonomi, skytestevner 
Sekretær:                     Erik Andreassen, Materialforvalter, hjemmesider, FB, introjakt 
Styremedlem:             Truls Hanssen 
Styremedlem:              Anders Larsen, Hundeutvalget. 
Styremedlem:             Lars Nilssveen 
Varamedlem 1             Reidar Bentdal    
Varamedlem 2            Marius Hovden 
Varamedlem 3           Marcus Roch (sluttet pga flytting) 
Revisorer:  Truls Vesterås og Jan Hallvard Myhren 
Valgkomite  Anders Larsen og Paul Torgersen           
 
Andre/utvalg: 
Kvinnekontakt: Camilla Olstad Nilssveen  
Baneansvarlige: Øivind Skurdal – Flømyra 
   Tore Semb – Burma 
   Marius Hovden – Korsåsen 
Ungdomsansvarlig: Tore Semb og Marcus Roch (sluttet pga flytting) 
Hjemmesideansvarlig, Vibecke Mohr og Erik Andreassen  
Utstillingsansvarlig jakthund utstillingen: Vibecke Mohr. 
Aversjon: Anders Larsen og Ketil Boye Hansen 

 

Styremøter 

Styret har avholdt 8 styremøter i kalenderåret 2024: 22.01., 19.02., 17.04., 30.05., 24.06., 12,08., 
15.10. og 05.12.24. 

Hovedsakene har vært fortsatt investeringer og jobbing på Korsåsen, arbeid med skyteanleggene 
samt planlegging av stevner, drift av leirduebanene herunder mannskap og ungdomsarbeid. 
Oppdraget fra årsmøtet 2022 og 2023 om å redusere antall baner er tema på hvert styremøte. I 2024 
har det ikke vært aktiviteter i Burma. 2 introjakter er gjennomført med organisatoriske utfordringer som 
ble løst av de ansvarlige.  
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LJFF har vært representert på NJFF Oppland sitt årsmøte (4 stk) og NJFF sitt landsmøte ved leder. 
Vår sak om kontingentfordeling ble nedstemt av landsmøtet. 

LJFF har også vært representert på flere aktiviteter sammen med NJFF-Oppland på Maihaugen. 
Fiskesommer på Kroken er også gjennomført i øsende regnvær. 

 

Priser på ammunisjon og leirduer er viktige temaer for økonomien, vi måtte igjen sett opp prisen for 
alle skyttere i sommer. Prisen for medlemmer gir fremdeles en stor fordel på skyting. Påtar du deg 
vakter på banene, blir prisen enda bedre. 

En felles mail til foreningen: lillehammmerjff@gmail.com medfører at alle i styret får raskt informasjon. 
Vår gruppe på Facebook er lagt ned, men hjemmesiden vår der – er revitalisert og i full drift. Våre nye 
vedtekter, etter vedtak på NJFF sitt landsmøte om «like vedtekter» i lokalforeninger – er godkjent av 
NJFF.  

Våre hagleinstruktører gjennomfører flere eventer for lag/firmaer som ønsker dette.  

Vi gjennomførte Opplands-cup og RM i leirduesti. Lillehammer Open og LJFF klubbmesterskap i Trap 
er også arrangert. Petter Steen Andersen og Rolf Anders Ensrud skøyt begge 24 av 25, så det måtte 
omskyting til. Den vant Rolf Anders, så han ble klubbmester! Videre er det gjennomført 2 haglekurs og 
ungdomsskyting over 10 kvelder. 

Vi merker at det er litt nedgang på aktivitetene og på banene våre fra tidligere år, men vi speiler vel 
samfunnet og økonomien ellers? 

 

Medlemsfordeler 

Alle våre medlemmer har 2 lokale medlemsfordeler med lokal veterinær ABC Dyreklinikk Lillehammer 
og Jakt & Friluft Gjøvik. Samarbeidsavtalen med Jakt & Friluft Gjøvik medfører også foreningsfordeler. 

 

Medlemssituasjonen 

LJFF er fortsatt det største lokallaget innen NJFF Oppland. Medlemstallet har 
gått litt opp siden 2023.  

Pr. 31.12.21 var medlemstallet 488, pr 31.12.2022 var vi 502. Pr 31.12.23 var vi 485 medlemmer. 

Pr 31.12.24 er vi 490 medlemmer. 

 

Videre planlegging 

Fortsatt fokus på banesituasjonen. Styret jobber med nytt klubbhus på Korsåsen, samt malejobb av 
overbygg standplass. Takk til de i styret (og de få andre) som har bidratt med snekringen i sommer på 
standplassbygget. Det er videre lagt tak på de 2 containerne vi har som kontor i dag av den samme 
gjengen. Vi synes at det er litt få (av nærmere 500 medlemmer) som stiller på dugnadene vi har. Ny 
simulator er planlagt oppsatt i nytt klubbhus på Korsåsen. Ammo.container er flyttet til Korsåsen fra 

mailto:lillehammmerjff@gmail.com
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Burma og vinterlagring av ammo gjøres av styremedlemmer. 2 overvåkningskameraer er montert i 
området vaktbygget Korsåsen. 

Videre planlegges det med ungdomsskyting, introjakter og haglekurs i 2025. I 2025 er det også 
friluftslivets år, så LJFF vil også ha aktivitet rundt dette. Vi er også tildelt regionmesterskapet i 
leirduesti og trap i 2025 på Korsåsen. 

Styret har kontaktet grunneier for hytta på Burma om en overtagelse. Grunneier er ikke interessert. 
Styret vurderer derfor å legge denne ut for slag/overtagelse sommeren 2025. Selve banen gjør vi ikke 
noe med foreløpig, da det avventes støtteordninger på nedleggelse av baner. Nedleggelse og 
opprydding vil koste oss et betydelig beløp og arbeidsinnsats (dugnader). 

Styret avventer med avvikling av aktiviteter på Flømyrabanen pga avtalen vi har med grunneier, og 
nevnte støtteordning. 

Baneansvarlig Korsåsen og kvinnekontakt er ledig for tiden. Videre ønskes det flere vakter på banene 
våre, da vi ønsker å utvide tilbudet, samt å byrdefordele belastingen på de som tar vakter. Vi savner 
også bidrag av medlemmer på andre aktiviteter vi har. 

 

Årsberetning barne- og ungdomsutvalget, jegerprøven 
 

Lillehammer JFF fikk invitasjon fra Maihaugen, til å bli med på «Vinterdag på Maihaugen». Vi 

har tidligere stått for fisking, som nå NJFF Oppland og Lillehammer Sportsfiskere overtatt. 

Maihaugen foreslo skyting med luftgevær. Det ble en suksess!! Til tider var det laaaang kø 

av unger som ville 

prøve dette. 

Utfordringen var at 

det med hesteskyss 

som passerte på 

samme gangvei. Vi 

laget to skytebaner 

for luftgevær og ett 

område som de 

minste brukte til 

kasting med 

erteposer mot bøtter 

/ blink. 

 

Det var Marcus, to ivrige ungdommer og jeg som sørget for at vi kom gjennom dagen.  

Overraskelsen var stor da vi så 

dette på TV2 nyhetene på 

kvelden. 

Videre har vi deltatt på barnas 

sommerfiskedag i regi av NJFF 

Oppland på Maihaugen. Her ble 

det noe travelt, da forfall av 

hjelpere medførte at kun en fra 

NJFF Oppland og en fra LJFF 
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stod for fiskingen. Vi har også deltatt på Barnas sommerskole i regi av NJFF Oppland. 

 

Tore Semb 

Ungdomsskyting 

For første gang prøvde vi oss med egen skyting over 10 kvelder for personer under 18 år. 

Dessverre kom svaret på søknaden vår om støtte fra NJFF i sommerferien, så det ble litt tøft 

å få til 10 skytinger før jaktstart. En ungdom fulførte alle 10 skytingene og ble utvilsomt en 

bedre skytter. Vi prøver dette igjen i 2025, vi hever også aldersgrensen til 25 år, da markedet 

er større med personer som kan transportere seg selv til Korsåsen. Alle 3 skyteformer på 

Korsåsen blir gjennomgått og prøvet. 

 

Erik Andreassen  

 

Jegerprøven 

Foreningen har holdt tre jegerprøvekurs for publikum og ett for forsvaret i 2024. Totalt har vi 

kurset 54 kandidater. Dette fordeler seg slik; 

Forsvaret hadde åtte unge menn som tok teori undervisning i februar, gjennomførte skyting 

og den praktiske dagen i mai sammen med første regulære kurset.  

På det første åpne kurset i mai var det kun 9 kandidater, to damer og syv menn.  

På helgekurset i august / september var det 26 kandidater, tre damer og 23 menn. Dette 

kurset er fortsatt veldig populært, rett før jaktstart.  

På kurset i oktober var det 11 kandidater, to damer og 9 menn.  

 

Tore Semb 

 

 

Årsberetning for Burmabanen 

Banen har vært stengt i 2024. To dugnader, en for å flytte ammo-kontainer mm, og en får å 

ta ned støydempingen i tak/vegger på standplassen. Begge deler satt opp på Korsåsen 

(gjenbruk er viktig). Vann og strøm stengt av, av fagfolk.  

 

Tore Semb 
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Årsberetning for Flømyra skyteanlegg  
 

På grunn av litt sen vår, 

også i år, startet 

skytesesongen på Flømyra 

den 21. mai. Det ble avholdt 

treningskvelder hver tirsdag 

frem til jakta. I juli ble det 

som vanlig ikke skyting. 

Teknisk har banen fungert 

fint i år også. Litt tull med 

aggregatet, men det ble 

ordnet kjapt. Det har vært en 

nedgang i den totale 

deltakelsen på 

treningskveldene i forhold til 

2023. Omsetningen i 2024 

ble på kr. 27.666,-.  Dette er 

en nedgang sammenlignet 

med 2023 på kr. 11.269,- . 

Nedgangen skyldes også at alle kurs og utlån av banen er på annen post i regnskapet. 

Eiendomskostnader på banen var kr. 22.720,-  

Vaktordningen gikk fint, og vi har alltid vært to vakter på hver skyting. Systemet med 

nøkkelboks har også i år gått smertefritt og tidligere utfordring rundt nøkler er derfor nå 

historie.  

Banen har også blitt brukt i sammenheng med jegerprøvekurs, skytekurs og obligatorisk 

skyting for jegerprøve-elevene. Det ble heller ikke i år arrangert stevner på bana. 

Seniorgruppa utførte også i år nødvendige oppgaver på bana, blant annet gjennomført 

service på strømaggregatet. Vi takker for godt utført arbeide. 

 

Øivind Skurdal 
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Årsberetning for Korsåsen  
Også i år førte snømengdene til 

en noe forsinket sesongstart. Når 

smeltinga først satte i gang, gikk 

det heldigvis fort til vi kunne 

begynne å rigge til åpning. 

Container og annet utstyr fra 

Burma ble kjørt opp til Korsåsen, 

maskiner plassert ut og baner 

rigget, brakker vasket og gjerdet 

rundt området rettet opp takket 

være solid dugnadsinnsats. 

Dermed var vi klare til 

sesongåpning 22. mai. Nytt av året var skyting onsdager på Korsåsen før fellesferien, og 

skyting både onsdager og lørdager etter ferien frem til jaktstart i september. 

Sesongavslutningen 7. september ble et av de store høydepunktene i år, med både 

Lillehammer Open og klubbmesterskap med merkeskyting i trap. Her må det nevnes at Jakt 

og Friluft – Gjøvik sto for en Churchill-hagle til uttrekkspremie! Ytterligere to stevner har vært 

arrangert på Korsåsen i år, Opplandscup 17. august og RM lerduesti 18. august. I tillegg har 

det vært eventer, haglekurs, ungdomsskyting og jegerprøverkurs. 

Med en bane for trap, en bane for sporting/variabel trap i tillegg til lerduesti med fem poster, 

har vi nå et veldig bra og komplett anlegg som har fått gode tilbakemeldinger. Det viser også 

omsetningen, som i år har økt med 10 000 fra den samlede omsetningen til Burma og 

Korsåsen fra i fjor! Utenom skyting, har det også denne sesongen blitt lagt ned en skikkelig 

arbeidsinnsats fra ildsjeler for at Korsåsen skal komme nærmere ferdigstillelse. 

Standplassbygget mangler nå kun en runde beis til våren, samme med bua på sportingbana, 

ellers har brakka fått nytt og tett tak. Klubbhus er under planlegging, men ligger av 

økonomiske årsaker noe frem i tid, samt andre mindre prosjekter og fortløpende utbedringer 

av anlegget vårt. 

  

Neste år er vervet som baneansvarlig på Korsåsen ledig, da undertegnede gir seg etter 

sesongen. Jeg vil benytte anledningen til å takke alle i dugnadsgjengen for god hjelp og 

hyggelige stunder! Og er det noen som kjenner kallet til å bidra, enten som baneansvarlig 

eller mannskap på åpningsdager, stevner, eller dugnader for øvrig, ta gjerne kontakt. Styret 

er takknemlige for all hjelp. 
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Marius Hovden 

 

Jakthundutstillingen på Tretten  

JAKTHUNDUTSTILLINGEN 16.11.24 PÅ TRETTEN  

Dette samarbeidsprosjektet mellom Gudbrandsdal Elghundklubb, Gudbrandsdal 

Harehundklubb og Lillehammer JFF, ble som vanlig avviklet i Hippodromen på Stav.  

Mot normalt var utetemperaturen godt opp på pluss-siden på skalaen. Forklaringen er nok at 

året 2024 ligger an til å bli et av særdeles varmt år, iflg FNs klimapanel. Inne i ridehallen var 

det, som normalt, en behagelig temperatur både for ringpersonell og utstillere. Fra 

velkvalifisert hold sies det at ridehallen på Stav er helt i norgestoppen når det gjelder kvalitet 

på ridehall. Konkurrenten kan regnes på en finger. Vi setter derfor svært stor pris på å få 

bruke hallen.  

Utstillerne var i mange kategorier både med hensyn til utstillingsrutine og alder. Det samme 

gjaldt også hundene. Det var påmeldt 208 til eksteriørbedømmelse og 69 valper. Som vanlig 

var det flest hunder av rasen Norsk Elghund grå (47 hunder + 20 valper), mens nest flest var 

overraskende pointer (19 hunder + 9 valper).   

I konkurransen» Barn og hund» fikk morgendagens hundeeiere vist frem sin beste venn. 

Dette gikk meget godt. Her har foreldre gjort et solid arbeid med trening av familiens 

håpefulle, både på to og fire bein. Rekrutteringen av nye hundesportsfolk virker god. Her er 

det bare å stå på videre. Dette går vegen! 

De yngste hundene startet på valpeshow fordelt på de respektive rasene. Det var samme 

dommer som dømte alle hundene i samme rase, både valpene og de eldre hundene. Den 

interesserte hundeier kunne da se hvordan familiens stjerneskudd ville se ut i fremtiden. 

Hyggelig ringpersonell skapte i tillegg en særdeles trivelig stemning ved at de gjennom råd 

og dåd fikk hundene til å vise seg fra sin beste side, hvis det var behov for dette. De beste i 

hver gruppe konkurrerte til slutt om BIS-valp.  

Best in Show – valp ble vurdert av Wenche Porsanger. Hun kom frem til denne rekkefølgen:  

1.BIS-valp Finsk støver Wr Aarni NO47750/24 (Åbergas Billy – Eevi) e Kjersti Morstad og 

Stian Engen. 

De eldre hundene ble i sin tur bedømt av den dommeren som hadde dømt flest hunder i hver 

av gruppene. Nivået på hundene var jevnt over høyt, men dommerne klarte å skille mellom 

individene med følgende resultat. 

BIG gruppe 5, dømt av Wenche Porsanger:  

1.BIG fikk Jämthund Fundream’s A-J Artemis Tyri NO52326/22 (NJ(L)Ch NUCh NV-23 

Tjennslias L-G Aro – NJ(L)Ch N DK SE UCh SEV-23 Torvspetsen’s A-V Jämti) eier Tom 

Olav Hauer og Henrik Hauer. 

BIG gruppe 6, ble dømt av Elisabeth Aune Moseby:  
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1.BIG ble tildelt Finsk støver TD Bella NO60163/22 (RR N SE J(D)Ch Ajo – RR Tuomaalan 

The Tella) eier Trond Dokken. 

BIG gruppe 7, dømt av Irene Krogstad:  

1.BIG oppnådde Pointer HU Ch Diva del WinePoint METPOI296/20 (Diabolik Del Sargiade – 

Amadea Del WinePoint) eier Ann Reidun Borgen. 

 

Best in Show ble kåret av Anne Livø Buvik. Her ble rekkefølgen slik: 

1.BIS Pointer HU Ch Diva del WinePoint METPOI296/20 (Diabolik Del Sargiade – Amadea 

Del WinePoint) e Ann Reidun Borgen.  

2.BIS Jämthund Fundream’s A-J Artemis Tyri NO52326/22 (NJ(L)Ch NUCh NV-23 Tjennslias 

L-G Aro – NJ(L)Ch N DK SE UCh SEV-23 Torvspetsen’s A-V Jämti) e Tom Olav Hauer og 

Henrik Hauer.  

3.BIS Finsk støver TD Bella NO60163/22 (RR N SE J(D)Ch Ajo – RR Tuomaalan The Tella) 

e Trond Dokken. 

 

Det er flott å kunne arrangere i Hippodromen med dennes fasiliteter. Likevel er det 

ringpersonell, dommere og frivillige som gjør arrangementet til det det er. Service-innstilte 

folk med godt humør skapte en flott stemning gjennom hele dagen. Tusen takk til dere alle. 

En uvurderlig innsats!! 

De verdensberømte vaflene i kiosken fikk også i år bein å gå på. Røra er som kjent laget fra 

grunnen av etter en hemmelig oppskrift, men neste år må nok rørevolumet overstige 20 liter. 

Populære var også pølsene fra Hafjell slakteri. Vi hentet glasspremier i Villmarksserien fra 

Magnor og fikk BIS-glassbollen i gave fra dem. De varme og dekorative saueskinnene som 

BIS-vinner og BIS-valp fikk, var gave fra Hafjell slakteri. Her må nok vinnerne argumentere 

godt for å få disse i egen godstol i nærmeste fremtid. Vi fikk fruktkurv fra Kiwi Tretten og 

gavepremie fra COOP. Hundeforet til vinnerne kommer fra Febo Norge. Happydog og 

Meradog hundefor tåler meget godt å bli sammenlignet med det meste av hundemat. Dette 

er høykvalitetsfor til hunder i alle aldre og aktivitetsnivå. 

Utstillingen gikk med 37.751,99 kr i overskudd som fordeles likt mellom arrangørklubbene. 

Neste år er utstillingen lagt til 29. november. Velkommen tilbake! 
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Ketil Boye Hansen og Vibecke Mohr 

 

Rapport over aktivitet i Hundskjoldenga  

Vinteren hadde vært av den gunstige typen slik at det ikke var behov for dugnad før området 

kunne tas i bruk.  

Pågangen av hunder for saueavvenning var upåklagelig. Totalt ble det skrevet ut 32 

1.gangsbevis og 68 fornyete bevis. Det ble innkjøpt ett nytt strømbånd til bruk under denne 

aktiviteten. 

Dessverre var det en viss avgang på sauer av naturlige årsaker. Ingen lever evig, heller ikke 

sauer. Instruktørene får sannsynligvis noen nye venner i hamninga til neste år.  

Sommeren 2024 var av den noe fuktige sorten. Det ble derfor gjennomført grøfterens i både 

midtre og nedre hamning. God drenering ga betydelig tørrere bakke. I sistnevnte hamning ble 

også «stien» ryddet for nedfallstrær. Noen fuktige steder ble «kloppet» med slike 

nedfallstrær. I 2 tilfeller ble stokk skilt fra rot slik at rota kan skifte stilling fra vertikal til 

horisontal neste sommer. 

Eier av kraftlinjenettet i området hadde engasjert linjeryddere som kappet ned ungskog under 

kraftlinja. Disse småtrærne ble ryddet bort og lagt i 2 hauger. Det er da klart for ferdsel i fri 

hastighet langs gjerdet under kraftlinja.  

Anders Larsen og Ketil Boye Hansen 

 

Rapport fra seniorutvalget for Flømyra  

 

Utvalget har bestått av Jan Arne Andreassen, Paul Torgersen og Svein-Erik Klouman. 

 

Bortkjøring av papp og hylser som vanlig. Sorteringen fungerer. 

Litt vedlikehold av aggregat etter stopp. Er nå OK 

Overbygget på banen er modent for litt vedlikehold i året som kommer. 

 

Svein-Erik Klouman 

 

Årsberetning damegruppa  
    

I 2024 har det vært meget lite aktivitet i damegruppa. Det ble lagt ut info til medlemmer av 

Messenger gruppen om oppstart av hagleskyting 29. mai. Det har vært positive 

tilbakemeldinger på mulighetene for å reservere en bane kun for damer på Korsåsen. Men 

det ser ut til at de fleste gjerne skyter sammen med alle. 
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Ellers har jeg opplyst om arrangementer for damer som har vært i regi av andre foreninger. 

Ingen av våre medlemmer har deltatt. 

Damekontakten fra Oppland har spurt etter forslag for dameaktiviteter, og jeg har foreslått å 

samarbeide med en hundeklubb om trening til apportprøver eller liknende da det gjerne er 

mange damer som bruker mye tid på å trene hund. Jeg foreslo også et tilskudd til kurs i 

jaktledelse for damer som skal holdes på jakt- og villmarksmessen. 

 

Camilla Olstad Nilssveen 

 

Introjakter: 

Introjakt skogsfugl/rype 
 

Dette startet veldig bra, når jeg møtte fjelloppsynet på ett idrettsstevne i Lillehammer. Vi kom 

i prat, og jeg ytret mitt ønske om å få arrangert introjakt for småvilt i statsallmenningene i 

Ringebu. Vi holdt god dialog utover våren.  Vi hadde en forespørsel til Ringebu og Fåvang 

JFF, i håp om at de hadde tilsvarende planer. Det hadde de ikke. Vi hadde ønske om å få 

benyttet Imsdalsskolen, men den var ikke ledig. Hytter ble bestilt på Friisvegen Måsåplassen 

, 3 måneder før vi skulle gjennomføre dette. Vi satte ett tak på 20 påmeldte og prøvde å få 

med fem -seks hundeførere. 

Påmeldingene rant inn, det var oppe i 10 påmeldte og tre hundeførere. Så kom 

avmeldingene. Det endte på 7 påmeldte. 

Første nedturen kom da Fjellstyret bestemte seg for å stoppe all jakt, med umiddelbar 

virkning fem dager før jakta vår. Hva gjør vi da?? Vi kan ikke avlyse dette! Jeg kontaktet 

Sollia fjellstyre, og der var vi velkomne. Jeg kikket på kartet, og det var områder som vi 

kunne nå innen rimelig gang tid. Så vi kjører på!  

Neste nedtur kom når en av hundene som skulle være med fikk nesemidd, hundefører og 

hund kunne ikke være med. Vi kunne ikke risikere at de andre hundene også fikk nesemidd. 

Tredje nedtur kom med vær varselet to dager før vi skulle møtes; 12 – 15 m/sek og 5 til 20 

cm med snø i området vi skulle være. Nå var det ingen bønn, vi kunne ikke reise inn i fjellet 

med nybegynnere på jakt – med ett slikt vær som var meldt. Vi avbestilte hyttene. 
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Så da måtte vi tenke nytt 

igjen; oppturen kom da vi 

fikk komme til Fåberg 

vestfjell med 

skogsfugljakt. Takk til 

oppsynet og 

imøtekommende 

elgjegere! Vi fikk tildelt tre 

områder som var 

velegnet. Vi hadde 

planlagt to dager i fjellet, 

så ble det en dag i 

skogen. 

 

Så vi møttes på Strandtorget Svein Harald og jeg og tre deltagere. En var lokal, ei var fra 

Oslo og ei fra Tønsberg. Værmeldinga var som meldt, med snø og vind – selv om vi ikke 

merket så mye til vinden i skogen. 

Vi hadde to økter avbrutt av en trivelig lunsj under en tarp. Bål og kaffe hører med. 

Deltagerne var fornøyd med turen og det de fikk vite om jakt i skog med fuglehund.  

Godt var det med tørre klær i bilen etter endt jakt 

Tore Semb 

Introjakt rådyr. 

Ljff sin første introjakt rådyr gjennomført i 

samarbeid med Fåberg øst utmarkslag.  

Introjakt rådyr startet på verst mulig måte da 

hunden vi hadde avtale med dessverre druknet i 

en jaktulykke noen få dager før vi skulle ha 

introjakten. Det ble en hel del telefoner for å få til 

kurset og jeg må si at jaktmiljøet med de 

kortbeinte hundene i Lillehammer distriktet virkelig 

stiller opp. Hund og fører ble ordnet dagen før 

dagen, og 3 jegere fikk virkelig høre på fine loser. 

Dessverre var tåka tjukk som grøt denne dagen, 

så det var ikke mye å se. I ett lite opphold i tåka så 

en jeger rådyr på litt for stor avstand for hagla. En 

annen registrer at rådyret vinkler på 40 meter pga 

feil vind (ser det på GPSen hunden har på seg – 

og som kommer etterpå). Det må også tillegges at 

hundefører hadde rådyr på skuddhold (filmet det 

med mobilen), men ville spare dette til en 

kursdeltager. Snakk om service!  

Så vellykket, at vi satser på å gjennomføre tilsvarende i 2025. Vi koste oss med felles lunsj 

rundt bålet, og ekstra hyggelig var det at FØU sin oppsynsmann var med og bidro med sin 

kunnskap om dyr og terrenget.  
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Erik Andreassen 

 

Valg (etter nye vedtekter NB) 
 

Vedtektenes § 17, 6, Styret; LJFF ledes av et styre på 7 medlemmer, samt tre varamedlemmer og skal 

velges av årsmøtet for to år av gangen, men slik at tilnærmet halve styret er på valg hvert år. Styret 

består av årsmøtevalgt leder, nestleder, økonomiansvarlig, sekretær og 3 styremedlemmer valgt, 

ofte med en funksjon/ansvarsområde. Revisor velges også på årsmøtet. * Leder ble i 2024 valgt for 1 

år etter gamle vedtekter, samt vara valgt etter 2 år – og **kasserer bytter tittel til økonomiansvarlig. 

Videre sier § 17, 4 Årsmøtet, at valgkomiteen skal bestå av 3 medlemmer. 

  

Styret 2025 Navn Valgår             Periode 

Leder*                          Svein-Harald Foss          2024* (på valg) 2 år 

Nestleder                    Tore Semb                       2023 (på valg) 2 år 

Sekretær                     Erik Andreassen              2024 (ikke på valg) 2 år 

Økonomiansvarlig**                  Rolf Anders Ensrud          2024 (ikke på valg) 2 år 

Styremedlem              Truls H. Hanssen 2024 (ikke på valg) 2 år 

Styremedlem              Anders Larsen                  2023 (på valg) 2 år 

Styremedlem              Lars Nilssveen 2023 (på valg) 2 år 

Varamedlem 1*             Reidar Bentdal 2024 (ikke på valg) 1 år 

Varamedlem 2*            Marius Hovden 2024 (ikke på valg) 1 år 

Varamedlem 3*            2023 (på valg) 1 år 

Revisor Truls Vesterås 2023 (på valg) 2 år 

Revisor Jan Hallvard Myhren 2023 (på valg) 2 år 

Valgkomite    

 Anders Larsen  2023 (på valg) 2 år 

 Paul Torgersen           2023 (på valg) 2 år 

  2025 (NY) 2 år 
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Andre utvalg/resurser (velges ikke på årsmøtet, men styret ønsker innspill på nye medlemmer som 

vil bidra): 

Baneansvarlig Korsåsen: Ledig 

Baneansvarlig Flømyra: Øivind Skurdal. 

Baneansvarlig Burma: Tore Semb 

Jakthund ansvarlig utstillingen: Vibecke Mohr og Ketil Boye Hansen 

Kvinnekontakt: Ledig 

Ungdomsansvarlig: Tore Semb + Ledig 

Seniorgruppe Flømyra: Svein Erik Klouman. 

Informasjon, hjemmesider og FB: Erik Andreassen (med hjelp av Vibecke Mohr (Jakthund) og Tore 

Semb (jegerprøven) 

Aversjonsdressur: Anders Larsen og Ketil Boye Hansen. Foreslått og trenger kurs: Reidar Bentdal og 

Stine Bentdal. 

 

Lillehammer 15/2-25 

Styret 
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Sak 3 
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Sak 4   

Ingen saker fra medlemmene. 

Sak 5 

Styret vil orientere om planene fremover for Burma, Korsåsen og Flømyra. 

Det vises til tidligere vedtak på årsmøtene i 2023 og 2024. 
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Sak 6 
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LILLEHAMMER JEGER OG FISKERFORENING 983064396

Budsjett 2025

Driftsinntekter

3101 Inntekt Jegerprøven 120000

3102 Inntekt Flømyra 30000

3103 Inntekt Korsåsen 125000

3104 Inntekt Jakt og Fiskeskolen / Ungdom 9000

3106 Inntekt Stevner 60000

3108 Inntekt Utstilling 12500

3109 Inntekt Aversjonsdressur 35000

3112 Inntekter arrangementer 65000

3117 Overføringer NJFF 130000

3118 Offentlig støtte/tilskudd 8000

3122 Inntekt Tipping 15000

Sum driftsinntekter 609500

Driftskostnader

6000 Ordinære avskrivninger 80000

6201 Utgifter Jegerprøven 60000

6202 Utgifter skytebaner 180000

6204 Utgift Jakt og Fiskeskolen / Ungdom 10000

6207 Utgifter Technobingo 3000

6208 Utgifter Stevner 20000

6209 Innkjøp skudd og duer 140000

6211 Utgifter kurs/seminar 15000

6212 Utgifter sau/hund 7500

6214 Bygging Korsåsen 12000

6301 Eiendomskostnader Burma 15000

6302 Eiendomskostnader Flømyra 23000

6700 Revisjons og regnskapshonorarer 3000

6890 Div kostnader 6000

7320 Reklamekostnader 4000

7500 Forsikringspremier 15000

7770 Bank og kortgebyrer 6000

Sum driftskostnader 599500

Driftsresultat 10000

Finansielle poster

8040 Renteinntekt tilbakebetalt skatt, skattefri 12000

Ordinært resultat før skatt 22000

Årsresultat 22000  
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Sak 7 
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Sak 8, 10,11 og 9 

Valg 2025.  
Valgkomiteen innstilling; 

Styret 2025 Navn Valgår             Periode 

Leder                          Svein-Harald Foss          2025 (gjenvalg) 2 år 

Nestleder                    Tore Semb                       2025 (gjenvalg) 2 år 

Sekretær                     Erik Andreassen              2024 (ikke på valg) 2 år 

Kasserer                     Rolf Anders Ensrud          2024 (ikke på valg) 2 år 

Styremedlem              Truls H. Hanssen 2024 (ikke på valg) 2 år 

Styremedlem              Anders Larsen                  2023 (gjenvalg) 2 år 

Styremedlem              Marius Hovden 2025 (fra vara) 2 år 

Varamedlem 1             Reidar Bentdal 2024 (ikke på valg) 1 år 

Varamedlem 2            Inger Wangen 2025 (ny) 1 år 

Varamedlem 3           Trond Røyset 2025 (ny) 1 år 

Revisor Truls Vesterås 2025 (gjenvalg) 2 år 

Revisor Jan Hallvard Myhren 2025 (gjenvalg) 2 år 

Valgkomite:    

 Anders Larsen  2023 (gjenvalg) 2 år 

 Paul Torgersen           2023 (gjenvalg) 2 år 

 Reidar Bentdal 2025 (ny) 2 år 

 

19.02.25 Anders Larsen (sign) 

 

Andre utvalg/resurser (velges ikke på årsmøtet, men styret og valgkomiteen ønsker 
innspill på nye medlemmer som vil bidra): 

Baneansvarlig Korsåsen: Ledig 

Baneansvarlig Flømyra: Øivind Skurdal. 

Baneansvarlig Burma: Tore Semb 

Jakthund ansvarlig utstillingen: Vibecke Mohr og Ketil Boye Hansen 

Kvinnekontakt: Inger Wangen 

Ungdomsansvarlig: Tore Semb + Ledig 

Seniorgruppe Flømyra: Svein Erik Klouman. 

Informasjon, hjemmesider og FB: Erik Andreassen (med hjelp av Vibecke Mohr 
(Jakthund) og Tore Semb (jegerprøven) 

Aversjonsdressur: Anders Larsen og Ketil Boye Hansen. Foreslått og trenger kurs: 
Reidar Bentdal og Stine Bentdal. 
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Sak 12 

 

Sak 13 
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Lokalforeninger og -lag 
§ 17 Spesielle regler for foreninger og lag: LJFF 

Følgende spesifikke regler gjelder for den/det enkelte forening/lag: 

 

 

 

Vedtekter for Lillehammer Jeger- og 
fiskerforening, Orgnr: 983 064 396 

 
Lillehammer Jeger- og Fiskerforening (LJFF) ble stiftet 18. mai 2017 etter sammenslåing av 
Lillehammer og Omegns Jæger- og fiskerforening (LOJFF) og Lillehammer Jegerklubb (LJK).  
LOJFF ble stiftet 15. juni 1896 og er en av landets eldste jeger- og fiskerforeninger og tidlig 

medlem i Norges Jeger- og Fiskerforbund (NJFF). LJK ble stiftet 01.09.1953. 
 

Gjeldende vedtekter er i henhold til vedtektnormen for lokale lag og foreninger som ble 
vedtatt på Norges Jeger- og Fiskerforbunds landsmøte 14.11.2021 og 17.11.2024. 

 
Foreningen er tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund. 

Vedtektene endret på årsmøtet 05.03.2024 i § 4 fra 2025, da vi går fra middels til høy kontingent. 

Tidligere vedtektene er vedtatt enstemmig på årsmøtet 05.03.2024.  

Vedtatt på årsmøtet 05.03.25. 

 

 

 

 

1. Navn 

Foreningens/lagets navn er Lillehammer Jeger- og fiskerforening, forkortet LJFF. 

2. Formål 

Foreningen/lagets formål er de samme som for NJFF nasjonalt. Arbeidet i foreningen/laget skal bygge 

på NJFFs gjeldende strategidokument. 

Foreningens formål er videre: 
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• å ivareta jakt- og fiskeinteressene gjennom ivaretakelse av naturens 

produksjonsgrunnlag, og ved at allmenheten skal ha adgang til å utøve jakt og 

fiske. 

• å være en aktiv interesseorganisasjon som ivaretar medlemmenes interesser 

innen jakt, fiske, naturforvaltning og friluftsliv. 

• å sikre en bærekraftig høsting av våre vilt- og fiskeressurser, basert på 

tilgjengelig kunnskap. 

• å sikre at viltet og fisken høstes til glede for flest mulig motiverte utøvere. 

• å arbeide for økt allmenn forståelse for jakt og fiske. 

• å arbeide for korrekt bruk av våpen og sportsfiskeredskap. 

• å drive et aktivt ungdoms- og utdanningsarbeid. 

• å samarbeide med offentlige myndigheter og andre interesseorganisasjoner. 

• å arbeide for å etablere lokale medlemsfordeler. 

3. Styrende organer 

Foreningens/lagets styrende organer er: 

a) Årsmøte 

b) Ekstraordinært årsmøte 

c) Styret 

4. Årsmøte  

Årsmøte skal holdes hvert år før 31.mars. Årsmøtet skal innkalles av styret minst fire uker før 

avholdelse. Innkallingen skal være skriftlig og personlig. I tillegg skal innkallingen kunngjøres 

på lokallagenes hjemmeside i NJFF-portalen. Forslag til saksliste for møtet skal følge 

innkallingen. Innsendte saker til årsmøtet skal være skriftlige og styret i hende senest to uker 

før møtet. Endelig forslag til saksliste behandles av styret og gjøres kjent for medlemmene 

senest én uke før møtet. Det skal føres protokoll fra årsmøtet. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 

Det skal ikke tas avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. 

På hvert årsmøte skal følgende behandles: 

1. Konstituering av møtet 

2. Godkjenning av innkallingen 

3. Godkjenning av dagsorden 

4. Godkjenning av forretningsorden 

5. Valg av ordstyrer 

6. Valg av sekretær 

7. Valg av tellekorps 

8. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

9. Årsmelding fra siste kalenderår 
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10. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

11. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

12. Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett 

13. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) 

14. Valg av styre i henhold til punkt 6 Styret  

15. Valg av valgkomité på tre medlemmer 

16. Valg av revisor(er) 

17. Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 

 

Hvis temaene er aktuelle, skal også disse behandles på årsmøtet: 

18. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

19. Styringsdokumenter for foreningsdriften 

20. Utnevning av æresmedlemmer 

21. Vedtektsendringer med utgangspunkt i § 18 

22. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

(Foreningen kan selv utvide temalisten ved behov.) 

 

Årsmøtet skal ha tilsyn med at tidligere avgjørelser er utført i samsvar med forutsetningene. 

Saker avgjøres med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget forkastet, unntatt 

ved personvalg hvor det foretas loddtrekning. Personvalg skal foregå skriftlig dersom det 

foreligger flere forslag og noen krever skriftlig avstemning. Ellers har ingen tilstedeværende 

mer enn én stemme. Det er ikke rom for fullmakter. Foreningens/lagets styre har ikke 

stemmerett i saker som gjelder beretning og regnskap. 

Totalt inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å 

være til stede med talerett. 

5. Ekstraordinært årsmøte 

Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, 

eller når det blir krevd skriftlig av 1/3 av medlemmene. 

Innkalling til ekstraordinært årsmøte, vedlagt dagsorden, skal skje etter samme prosedyre og 

med minst 14 dagers varsel. Møtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er 

oppført i innkallingen. 

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 

Totalt inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å være til 

stede med talerett. 
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6. Styret  

Foreningen/laget ledes mellom årsmøtene av et styre på minimum tre medlemmer, som velges av 

årsmøtet for to år av gangen, samt varamedlem(mer) som velges for ett år om gangen. Det tilstrebes 

at halve styret er på valg hvert år. Leder velges først og særskilt. Årsmøtet velger også særskilt 

nestleder og økonomiansvarlig. For å være valgbar til styret må vedkommende ha gyldig 

medlemskap. 

Styret består minimum av årsmøtevalgt: 

• Leder 

• Nestleder 

• Økonomiansvarlig 

• Varamedlem 

LJFF ledes av et styre på 7 medlemmer, samt tre varamedlemmer og skal velges av årsmøtet for to år 

av gangen, men slik at tilnærmet halve styret er på valg hvert år. Styret består av årsmøtevalgt leder, 

nestleder, økonomiansvarlig, sekretær og 3 styremedlemmer valgt, ofte med en 

funksjon/ansvarsområde. Revisor velges også på årsmøtet. 

Styremøte blir holdt når leder fastsetter det, eller når det blir krevd av minst tre medlemmer av 

styret. Styret er beslutningsdyktig når mer enn halvparten av styrets medlemmer er til stede. Vedtak 

blir gjort med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme. Styret er kollektivt 

ansvarlig for driften av foreningen/laget og for de vedtak som gjøres. 

Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Denne skal gjøres kjent for medlemmene. 

7. Styrets plikter 

1. Verne om foreningens/lagets interesser, forvalte midlene, håndheve vedtektene og 

foreningens/lagets øvrige retningslinjer. 

2. Gjennomføre årsmøte og følge opp de saker som vedtas der. 

3. Legge fram for årsmøtet eventuelle forslag om utnevning av æresmedlemmer, samt 

eventuelle forslag om tildeling av NJFFs diplomer eller gullmerke for videre 

ekspedering til NJFFs forbundsstyre.  

4. Rapportere årsmelding og regnskap til NJFF sentralt hvert år. Ajourføre tillitsvalgtliste 

i NJFFs medlemsregister og i Brønnøysundregisteret. 

5. Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk 

støtte. 

6. Ivareta foreningens/lagets arkiv. 

7. Behandle og gjøre vedtak om suspensjon og eksklusjon overfor medlemmer i 

foreningen/laget i sanksjonssaker. Styret kan innstille overfor forbundsstyret, etter 

sitt vedtak om suspensjon og eksklusjon, om at dette skal gjelde for hele 

organisasjonen. Styrevedtak om suspensjon og eksklusjon av medlemskapet kan 

ankes inn for NJFFs domsutvalg. 

8. Behandle og gjøre vedtak om tap av verv og rettigheter overfor medlemmer i 

foreningen/laget. 
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(Foreningen kan selv føye til flere plikter i opplistingen.) 

8. Regnskapsrevisjon 

Regnskapet følger kalenderåret og skal revideres av revisor(er) valgt av årsmøtet. Revisjonen gir 

innstilling om regnskapet til årsmøtet.  

Foreningen dekker reiseutgifter og eventuelle andre utgifter som representanter for 

foreningen blir påført i tjeneste. Det skal søkes om dekning av utgifter, før 

gjennomføring 

(Foreningen kan selv gjøre tilføyelser i denne paragrafen.) 

9. Vedtektsendringer 

Foreningene er forpliktet av NJFFs vedtekter vedtatt av landsmøtet. Dersom landsmøtet gjør 

endringer i vedtektene, gjelder disse for alle organisasjonsledd. 

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som foreningene selv kan tilpasse, krever 2/3 flertall på 

årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må godkjennes av NJFF sentralt for å være gyldige. 

Vedtektsendringene kan forhåndsgodkjennes av NJFF sentralt.  

10. Utmelding av NJFF  

Utmelding av NJFF krever 2/3 flertall i ordinært årsmøte og i et påfølgende ordinært eller 

ekstraordinært årsmøte. Sistnevnte kan tidligst holdes tre måneder etter et ordinært årsmøte med 

utmeldingsvedtak. Hvis utmelding av NJFF er et forslag til et årsmøte, skal regionlaget orienteres om 

det minst én uke før årsmøtet. 

Lovlig fattet utmeldingsvedtak må meddeles NJFF sentralt innen 1. september og gjøres gjeldende fra 

førstkommende årsskifte etter endelig utmeldingsvedtak.  

Dersom foreningen/laget trekker seg ut fra NJFF uten gyldig vedtak i henhold til disse vedtektene, 

kan NJFFs forbundsstyre vedta at NJFFs regionlag skal overta foreningens/lagets eiendeler på 

uttrekningstidspunktet til fremme for forbundets formål i området. 

11. Oppløsning av foreningen/laget 

Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing, skal styret behandle dette og legge det fram 

for årsmøtet. Endelig avgjørelse i saken krever 2/3 flertall for oppløsing i to påfølgende årsmøter. Så 

fremt ikke siste årsmøte har gjort et gyldig vedtak om disponering av foreningens midler, kan NJFFs 

forbundsstyre vedta at midlene skal disponeres av NJFFs regionlag til fremme for forbundets formål i 

kommunen eller distriktet. 

Dersom foreningen selv ikke er i stand til å gjennomføre årsmøte, tilligger det regionlagets styre å 

beslutte oppløsning. 

12. Øvrige bestemmelser 

I tillegg til de regler som disse vedtektene innehar, samt de eventuelle justeringer som 

foreningen/laget selv har vedtatt i punktene foran, har foreningen/laget besluttet følgende: 

§ 18 Lokale endringer/tillegg 

Foreningene/lagene justerer selv følgende punkter oppgitt i § 17: 
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 1. Foreningens/lagets navn og hvordan det forkortes, fylles inn. 

 2. Foreningen/laget kan utvide formålsbeskrivelsen, slik at formålet konkretiseres. 

 4. Foreningen/laget kan selv utvide temalistene for årsmøtet. 

 6. Foreningen/laget fyller selv inn hvor mange styremedlemmer og varamedlemmer den/det skal 

ha og legger inn de øvrige funksjonene som styremedlemmene representerer 

 7. Foreningen/laget kan selv føre på flere oppgaver som styret skal ha. 

 12. Her kan foreningen/laget selv legge inn annet innhold som den/det ønsker å ha med i sin del 

av vedtektene.  

Justeringer som foreningene/lagene selv beslutter, må ikke komme i konflikt med andre 

bestemmelser i vedtektene. 

Øvrige bestemmelser 
§ 19 Organisasjonens regnskapsår 

Alle organisasjonsledd skal ha kalenderåret som regnskapsår. 

§ 20 Endring av vedtektene 

Endring av vedtektene kan gjøres av landsmøtet med 2/3 flertall. Endringene vil gjelde for alle 

organisasjonsledd fra tidspunktet for endringen eller fra et annet tidspunkt som landsmøtet vedtar. 

§ 21 Forbundets oppløsning 

I tilfelle det fremlegges forslag om forbundets oppløsning fra et av NJFFs organer, skal forslaget 

fremmes for landsmøtet for behandling og vedtak. For vedtagelse kreves 2/3 flertall i to på 

hverandre følgende landsmøter. I tilfelle av oppløsning, tilfaller forbundets midler og eiendeler Det 

Kongelige Selskap for Norges Vel til forvaltning til fremme av Norges Jeger- og Fiskerforbunds formål, 

slik som uttrykt i vedtektenes § 2. 

§ 22 Ikrafttredelse 

Vedtektene trer i kraft umiddelbart når de er vedtatt, med mindre det er spesifisert at enkelte 

bestemmelser har en utsatt ikrafttredelse. 

 

Sak 14 

Valg av representanter til regionlagets årsmøte. LJFF har plass for 4 deltagere. 

 

 


